
ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi,  29.06.2023, în cadrul şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 530  din 23.06.2023, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 134, alin. 1, lit. a, 
alin. 2, alin. 3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b,alin. 3, lit. b din O.U.G. nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

  La şedinţă participă un număr de 15 consilieri locali din 19 convocați. Absenteaza 
motivat următorii consilieri locali: dl.Drăgușanu Octav – Anton și dl.Ilie Cosmin și nemotivat 
următorii: dl.Moroșanu Gabriel și dl.Stoica Cozmin.  
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua!  Ordinea de zi v-a fost pusă 

la dispoziție în timp util. Pe lângă aceasta, suplimentez ordinea de zi cu încă patru proiecte, 

respectiv:             

`              1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 29.05.2023 și 31.05.2023; 

               2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli 
pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
               3.  Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada 
iulie – septembrie 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
               4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise 
pentru închirierea a două spaţii din incinta Centrului medical Fălticeni, situat pe strada 
Ion Creangă, nr. 1, proprietatea privată a Municipiului Fălticeni  - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
              5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi 
didactic auxiliar pentru luna MAI 2023- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              6.  Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Muzeului de 
Artă “Ion Irimescu” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  7.  Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local al municipiului Fălticeni 
a sumei de 9.018 lei în vederea decontării cheltuielilor ocazionate de vizita delegaţiilor 
din Kėdainiai – Lituania şi  Wołomin - Polonia, la Fălticeni, în perioada 18 – 24 iulie 2023 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  8. Proiect de hotărâre privind modificarea denumirii unui imobil, proprietatea 
publică a Municipiului Fălticeni, înscris în Cartea Funciară nr. 36497 – UAT Fălticeni și 
apartamentarea acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              9. Proiect de hotărâre privind organizarea şi desfăşurarea Programului "Zilele 
Municipiului Fălticeni" – ediţia 2023 - iniţiator, , primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  10. Proiect de hotărâre privind organizarea licitaţiei publice deschise pentru 
vânzarea prin licitație publică a suprafeţei de 28 m.p. teren aparţinând domeniului privat 
al municipiului Fălticeni, situat în municipiul Fălticeni, str. Crișan, f.n. - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             11. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             12. Proiect de hotărâre privind transmiterea fără plată a unui autoturism marca 
RENAULT CLIO 20 PMF către Direcția de Utilități Publice, instituție publică de interes 
local cu personalitate juridică - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    



              13. Proiect de hotărâre privind vânzarea unor suprafețe de teren aparținând 
domeniului privat al municipiului Fălticeni, cu respectarea dreptului de preempțiune al 
proprietarilor construcțiilor - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             14. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special reprezentantului 
municipiului Fălticeni, județul Suceava în Adunarea Generală a Asociaţiei Judeţene 
pentru Apă şi Canalizare Suceava (A.J.A.C Suceava), să voteze pentru aprobarea 
retragerii din A.J.A.C Suceava, a membrilor asociați care au adoptat hotărâri de retragere 
din Asociație și din Contractul de delegare, aprobarea Actului adițional de modificare și 
completare a Statutului Asociaţiei Judeţene pentru Apă şi Canalizare Suceava, aprobarea 
modificării contractului de delegare prin încheierea Actelor adiționale nr. 7 și nr. 8 la 
contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare 
și acordarea mandatului special Președintelui Asociației Județene pentru Apă și 
Canalizare Suceava să semneze în numele și pe seama UAT municipiul Fălticeni Actul 
adiţional de modificare și completare a Statutului Asociaţiei Judeţene pentru Apă şi 
Canalizare și Actele adiționale la contractul de delegare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 

 15. Proiect de hotărâre privind comasarea unor imobile, proprietatea privată a 
municipiului Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             16. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

17. Proiect de hotărâre privind trecerea unui imobil – teren în suprafață de 22.331 
m.p., situate în extravilanul municipiului Fălticeni, din domeniul privat al Municipiului 
Fălticeni, județul Suceava, în domeniul public al acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 

 18. Proiect de hotărâre privind privind concesionarea directa a unor suprafeţe de 
teren aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

19. Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri referitoare la prestarea de 
activități în folosul comunității de către contravenienți - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării trecerii din domeniul privat al 
UAT Județul Suceava în domeniul privat al UAT Municipiul Fălticeni a bunului imobil – 
construcție – anexă înscrisă în C.F. nr. 42280 a U.A.T. Fălticeni, având numărul cadastral 
42280-C1 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Construire si dotare Centru de 

zi de asistenta si recuperare cu echipă mobilă de îngrijire la domiciliu pentru persoanele 
vârstnice în Municipiul Fălticeni, județul Suceava ”, a cheltuielilor aferente și a depunerii 

acestuia în vederea finanțării în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență al 

României, COMPONENTA 13- REFORME SOCIALE C1 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

22. Proiect de hotărâre privind modificarea listei de priorităţi întocmită în vederea 
repartizarii locuinţelor pentru tineri destinate închirierii din Municipiul Fălticeni, aprobată 
prin HCL nr. 27/28.02.2019 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

23. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 
referitoare la aprobarea contractării unei finananțări rambursabile interne în valoare 
maxima de 19.955.933 lei și aprobarea garantării creditului din venituri proprii- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile 
interne în valoare maximă de 25.552.000 lei și aprobarea garantării creditului din venituri 
proprii – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Ordinea de zi, în totalitate, a fost aprobată  în unanimitate, respectiv cu 15 voturi 
„pentru”. 
     D-na consilier juridic Simona Ciocan aduce la cunoştinţa consiliului local că toate 
proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi întrunesc condiţiile prevăzute la 



art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, adică sunt însoţite de 
referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, 
precum şi celelalte documente care au condus la respectivele iniţiative. 

 Se supun la vot procesele – verbale ale şedinţelor din data de 29.05.2023 și data de 
31.05.2023. 
  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  La secțiunea investiții trebuie să 

facem economie la anumite capitole și alte investiții care apar sulimentar.  Se impune o 

rectificare a bugetului de venituri și cheltuieli. Aveți în referatul de aprobare și în raportul de 

specialitate, schematic, toate modificările care se aduc la bugetul local, prin această rectificare. 

Mă rezum să prezint partea de dezvoltare, investițiile. Avem o modificare de instalații de 

utilizare gaze naturale la Colegiul Național ”Nicu Gane”. Este o suplimentare de 8.500 lei…. e 

vorba de branșamentul cu gaze naturale al internatului, care se realizează prin PNRR. 

Internatul va beneficia de centrală proprie, astfel încât economiile să fie semnificative. 

Echipamente necesare pentru învățământ: 7.500 lei la Școala Sadoveanu. La fel, tehnică de 

calcul la Școala Gimnazială ”Ioan Ciurea”. Fiind valori mai mari de 2.500 lei pe bucată, automat 

intră pe lista de investiții. 15.000 lei valoare investită de sărbători. De fapt, aici mutăm de la un 

capitol la altul, de la funcționare, la dezvoltare. Asfaltare străzi, 52.930 lei, strada Răzeșilor și 

parțial strada Sublocotenent Grigoraș. Acestea sunt investițiile pe care vreau să le derulăm. În 

ceea ce privește spitalul, aveam de gând să contruim o hală administrativă. Am renunțat, pentru 

că putem să o facem cu bani europeni, iar banii alocați pentru asta putem să îi refolosim 

cumpărând trusă rectoscopie, ventilator ATI și encefalograf cu accesorii. Sunt trei aparate 

costisitoare, ne bucurăm că putem dota spitalul și bănuiesc că vor fi extreme de folosite. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 

Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. Dl. cons. local 

Pintilii Marius – Claudiu și d-na cons. Local Corbu Luminița – Claudiu nu și-au exercitat dreptul 

de vot. 

 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada iulie – septembrie 2023 - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Trebuie ales președintele de ședință 

pentru următoarele trei luni: iulie, august și septembrie. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 

administraţie publică:  Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria propune pentru perioada următoare, ca 

președinte de ședință, pe doamna consilier local Edu Anca. 

  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Alte propuneri? 

Nu sunt. Supun votului deschis propunerea dumneavoastră privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă pentru perioada iulie – septembrie 2023 . 



 In urma votului exprimat, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 14 voturi ”pentru”. D-na 

cons. local Edu Anca nu și-a exercitat dreptul de vot. 

            Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru închirierea a două spaţii din 
incinta Centrului medical Fălticeni, situat pe strada Ion Creangă, nr. 1, proprietatea 
privată a Municipiului Fălticeni  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Acestea sunt ultimele spații pe care le 

mai avem în Policlinică. Vor mai fi eliberate niște spații pe viitor și anume spațiile unde 

funcționează acum Ambulatoriul de Pneumologie. În momentul când vom finaliza la Tâmpești 

extinderea pe care ne-am propus-o, vor fi două spații, unul pentru Pneumologie, unul pentru 

TBC. Ambulatoriul de Pneumologie se va muta acolo și vor rămâne disponibile și acele spații. 

Deocamdată, acestea sunt ultimele două, care mai sunt disponibile acolo. 

  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Propuneri, vă rog, 

pentru membriiîn comsia de licitație.Un titular și un supleant. 

  D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria:   Propun, ca membru titular pe dnul Sandu 

Sergiu și ca membru supleant pe d-na Chirilă Violeta. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 

Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

 In urma exercitării votului, domnul consilier local Sandu Sergiu, obține 14 voturi ”pentru” 

și doamna consilier local Chirilă Violeta, obține tot 14 voturi ”pentru”. Un singur vot este nul. 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv 

cu 15 voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind
 aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru luna 
MAI 2023- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de situațiile trimise de 

unitățile de învățământ. Fac mențiunea pe care au făcut-o și ei …..nu se plătesc zilele de grevă. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
Dnul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 

Aviz favorabil.  
 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 

învăţământ:  Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 

administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. Dl. cons. local 

Pintilii Marius – Claudiuși d-na cons. local Corbu Luminița – Claudia nu și-au exercitat dreptul 

de vot. 

  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unor posturi din cadrul Muzeului de Artă “Ion Irimescu” Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt angajați care au promovat în 

urma concursurilor și prin urmare necesită transformarea acestor posturi. 



            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 

Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 

învăţământ:  Aviz favorabil. 
  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 

administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

             Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu  unanimitate de voturi, respectiv 

cu 15 voturi „pentru”.  

   Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
alocarea de la bugetul local al municipiului Fălticeni a sumei de 9.018 lei în vederea 
decontării cheltuielilor ocazionate de vizita delegaţiilor din Kėdainiai – Lituania şi  
Wołomin - Polonia, la Fălticeni, în perioada 18 – 24 iulie 2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Aici fac o mențiune, e vorba doar de 

delegația din Kėdainiai. Aici modificăm, va fi fără Wołomin – Polonia. La fel și la art. 1. E  vorba 

de 3 elevi, însoțiți de un profesor și un reprezentant al Ambasadei. E vorba de câștigătorii unui  

concurs de eseu. Legătura dintre Kėdainiai și România se datorează faptului că fiica 

domnitorului  Vasile Lupu a fost căsătorită cu  nnobil lituanian, Ianuș Radziwill,  întemeietorul 

orașului Kėdainiai, o personalitate marcantă în zonă. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 

Aviz favorabil.  
 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 

învăţământ:  Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 

administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv 

cu 15 voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea denumirii unui imobil, proprietatea publică a Municipiului Fălticeni, înscris în 
Cartea Funciară nr. 36497 – UAT Fălticeni și apartamentarea acestuia - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Casa Tineretului, așa cum o știm noi, 
era tot așa și în documentele oficiale. Necesită apartamentare, deoarece unde era un club în 
dreapta, unde am mutat arhiva primăriei. Este o arhivă care îndeplinește toate condițiile cerute 
de legislație. Este foarte complicat de indeplinit condițiile cerute, dar am reușit. Nu ai voie să ai 
calorifere, dar trebuie să ai căldură. Ai voie să ai apă, dar nu ai voie să ai sursă deschisă. 
Necesită instalații sanitare, instalații incendii - fum, gratii, ușă antifoc, rafturi metalice…. o 
sumedenie de probleme, dar le-am rezolvat. Facem și aparatamentarea aceasta și acolo va 
rămâne arhivă multă vreme de acum înainte. Este un spațiu absolut corespunzător. Este nevoie 
și de schimbarea denumirii din ”Casa Tineretului” în Centrul ”Grigore Vasiliu Birlic”. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
            D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 



            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

    Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

organizarea şi desfăşurarea Programului "Zilele Municipiului Fălticeni" – ediţia 2023 - 

iniţiator,  primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt zilele municipiului, de Sfântul Ilie, 
pe 20 iulie, o sărbătoare devenită tradițională. După cum vedeți, ne întindem pe perioada 15-22 
iulie, dar nu vor fi manifestări în toate aceste zile. Marea majoritate vor fi concentrate în 
perioada 18-20 iulie. Vor fi cele trei zile și pentru concerte. Vom păstra același spațiu de anul 
trecut, între Sala Udișteanu și Stadion.  Anul trecut au funcționat foarte bine lucrurile acolo, atât 
din punctul de vedere al curățeniei, cât și al ordinii publice. În Centru vom avea un Târg al 
Meșterilor populari și Anticariat, care nu gerenerează nici mizerie, nici zgomot, nici discomfort. 
În ceea ce privește partea de artiști, anul acesta vor concerta la Fălticeni, Petre Ștefan, Diana 
Matei și Taraful Cleante, Nicoleta Nucă, Antonia, Pro Consul, Yanis Pavel și mai mulți cântăreți 
de muzică populară, care vor încheia programul de ziua de Sfântul Ilie, adică joi. Avem 
manifestări sportive, manifestări artistice împreună cu cei de la Clubul Copiilor și Inspectoratul 
Copiilor, cu ”Șezătoarea Copiilor”. Vor fi în jur de 300 de copii din toată țara, care se vor întrece 
artistic. Vom premia olimpicii și elevii care au obținut medie mai mare de 9.50 la Evaluarea 
Națională și la Bacalaureat. Ne vom reîntâlni într-o ședință extraordinară, după ce se încheie și 
Bacalaureatul, pentru a stabili exact lista. Nunta de aur, devenită tradițională, procesiunea 
religioasă împreună cu Arhiepiscopia. Aveți în anexă partea financiară alocată pentru fiecare 
eveniment, cât și partea de timp, perioada în care se vor derula evenimentele. Avem și 
asocierea cu Yanis Park…. e vorba de bâlciul de pe Stadionul Tineretului. Acestea sunt, în 
mare, datele de la Zilele Municipiului Fălticeni. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
organizarea licitaţiei publice deschise pentru vânzarea prin licitație publică a suprafeţei 
de 28 m.p. teren aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni, situat în 
municipiul Fălticeni, str. Crișan, f.n. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Acolo de fapt, a fost o suprafață mai 

mare, dar am fost obligați să punem în posesie pe cineva care a câștigat o hotărâre 

judecătorească. A rămas o suprafață de 28 mp, care nu folosește la nimic, e undeva în spate. O 

scoatem la licitație, poate vrea cineva să o achiziționeze și mai facem un venit la bugetul local. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 

Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 



  D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Propuneri? 

  D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria:   Propun, ca membru titular pe d-nul Haidău 

Răzvan membru titular și ca membru supleant pe d-nul Darabă Iulian. 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate,respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este aceeasi situație ca la 

muzeu.Titularul postului a promovat in grad superior. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
            D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. D-na cons. 

local Chirilă Gabriela și d-na cons. local Cojocaru Eugenia nu și-au exercitat dreptul de vot. 

  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transmiterea fără plată a unui autoturism marca RENAULT CLIO 20 PMF către Direcția de 
Utilități Publice, instituție publică de interes local cu personalitate juridică - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Mașina e a noastră, a Primăriei. Cei de 

la Utilități publice au avut o mașină pe care au primit-o cu titlu gratuit, de la Oficiul de Cadastru 

și care nu mai poate fi utilizată. E foarte veche.  Am folosit-o vreo trei ani și acum valoarea 

reparațiilor depășește valoarea mașinii, așa că o casăm. Dăm mașina de la Primărie la Utilități 

publice, din buzunarul stâng în cel drept, ca să zic așa. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 

Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 

administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

            Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
vânzarea unor suprafețe de teren aparținând domeniului privat al municipiului Fălticeni, 
cu respectarea dreptului de preempțiune al proprietarilor construcțiilor - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt construcții existente care s-au 

concesionat, iar titularul dreptului de concesiune are dreptul să achiziționeze terenul de sub 

contrucție. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 

Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 



            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
acordarea mandatului special reprezentantului municipiului Fălticeni, județul Suceava în 
Adunarea Generală a Asociaţiei Judeţene pentru Apă şi Canalizare Suceava (A.J.A.C 
Suceava), să voteze pentru aprobarea retragerii din A.J.A.C Suceava, a membrilor 
asociați care au adoptat hotărâri de retragere din Asociație și din Contractul de delegare, 
aprobarea Actului adițional de modificare și completare a Statutului Asociaţiei Judeţene 
pentru Apă şi Canalizare Suceava, aprobarea modificării contractului de delegare prin 
încheierea Actelor adiționale nr. 7 și nr. 8 la contractul de delegare a gestiunii serviciilor 
publice de alimentare cu apă și de canalizare și acordarea mandatului special 
Președintelui Asociației Județene pentru Apă și Canalizare Suceava să semneze în 
numele și pe seama UAT municipiul Fălticeni Actul adiţional de modificare și completare 
a Statutului Asociaţiei Judeţene pentru Apă şi Canalizare și Actele adiționale la 
contractul de delegare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Din titlu v-ați dat seama despre ce e 
vorba. Sunt două localități care se retrag din această asociere. Este vorba de Valea Moldovei și 
de Pojorâta. Investiițiile de pe raza lor erau foarte costisitoare și riscam să punem în pericol tot 
județul. Doar la Valea Moldovei, de exemplu, era necesară o stație de pompare de apă, care 
valora vreo 10 milioane de euro. Acești bani pot fi folosiți de un oraș ca Municipiul Fălticeni, pe 
o investiție de mai multe străzi. Deci aceste două localități se vor retrage deoarece, investițiile 
pe care le solicitau erau foarte costisitoare. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobatîn unanimitate de voturi, respectiv 

cu 15 voturi „pentru”.              

 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
comasarea unor imobile, proprietatea privată a municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt mai multe suprafețe de teren. 

Vrem să avem un singur corp de proprietate, pentru a ușura lucrările cadastrale, în zona 

respectivă. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 

Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de 
teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de identificarea unei 

suprafețe de teren, pentru care acum, în vederea includerii în domeniul privat, atestăm 

apartenența la domeniul privat. Acea procedură în trei pași. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 

Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
trecerea unui imobil – teren în suprafață de 22.331 m.p., situate în extravilanul 
municipiului Fălticeni, din domeniul privat al Municipiului Fălticeni, județul Suceava, în 
domeniul public al acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre Poligon, ca să știe 
toată lumea. Poligonul de tragere din Șoldănești. Acolo avem o solicitare de la Inspectoratul 
General al Poliției Române ca să punem la dispoziție un teren pentru a construi un Poligon de  
conducere defensivă. Ei sunt eligibili tot prin PNRR. Nu au suprafața de teren. O avem noi și nu 
ne mai folosește la nimic, pentru că nu se mai execută trageri, nemaicorespunzând din punct de 
vedere tehnic. E primul pas. Trecem în domeniul public al nostru și apoi o trecem în domeniul 
public al statului, în administrarea Inspectoratului General al Poliției Române, pentru realizarea 
obiectivului de investiție ”Poligon de conducere defensivă”. Este un lucru foarte bun pentru că, 
acest Poligon va deservi patru județe. Practic, toate structurile Ministerului de Interne. Pompieri, 
jandarm Botoșani, Suceava, Iași, Neamț, vor face antrenamente de conducere defensivă.   
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
            D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat in unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
concesionarea directa a unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de extinderea unor construcții 

existente. După cum vedeți, avem toate documentele stabilite, inclusiv raportul de evaluare 

ANEVAR. Cei care concesionează acolo vor avea obligația ca în termen de un an de zile să 

obțină autorizația de construire și să demareze efectiv construcția pe care o doresc.  

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
            D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 



            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat in unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
stabilirea unor măsuri referitoare la prestarea de activități în folosul comunității de către 
contravenienți - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt din ce în ce mai multe hotărâri 
judecătorești, care îi obligă pe contravenienți, să presteze muncă în folosul comunității. Prin 
urmare, se impune să stabilim și anumite măsuri în ceea ce privește această muncă în folosul 
comunității. Sunt cinci domenii pe care le propunem: întreținerea drumurilor, bazelor sportive, a 
locurilor de joacă și a spațiilor verzi, întreținerea domeniului public sau privat al municipiului, 
curățirea de vegetație uscată și resturi menajere a terenurilor virane, întreținerea locurilor de 
agrement, a parcurilor, căilor de acces, alei pietonale, igienizarea localității, alte activități în 
folosul căminelor pentru copii și bătrâni, creșelor, grădinițelor, școlilor, spitalelor și 
așezămintelor social-culturale. Folosim munca lor. Pe de o parte, e bine că sunt din ce în ce mai 
mulți. Pe de altă parte, se întâmplă în toate statele dezvoltate, această muncă în folosul 
comunității. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
            D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobatîn unanimitate, respectiv cu 15  

voturi „pentru”.  

 Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea solicitării trecerii din domeniul privat al UAT Județul Suceava în domeniul 
privat al UAT Municipiul Fălticeni a bunului imobil – construcție – anexă înscrisă în C.F. 
nr. 42280 a U.A.T. Fălticeni, având numărul cadastral 42280-C1 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de o clădire pe Pleșești Gane. 
Nu știu cum a ajuns la Direcția de asistență socială și protecția copilului din subordinea 
Consiliului Județean Suceava. De unde până unde a ajuns la ei, nu se știe.  Am vorbit cu 
domnul Tofan și ne-o dau nouă, pentru că, ei nu o folosesc la absolut nimic. Nici măcar nu știau 
că o au. Au descoperit-o în urma unei facturi de evaluare de energie electrică, unde au văzut că 
au un consumator acolo. Deci, o preluăm noi. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

           Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

aprobarea proiectului ”Construire si dotare Centru de zi de asistenta si recuperare cu 

echipă mobilă de îngrijire la domiciliu pentru persoanele vârstnice în Municipiul Fălticeni, 
județul Suceava”, a cheltuielilor aferente și a depunerii acestuia în vederea finanțării în 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență al României, COMPONENTA 13- 
REFORME SOCIALE - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am mai discutat o dată despre 
proiectul acesta. S-a modificat procedura de depunere a proiectului, prin urmare, se impune și 
modificarea prin hotărârea consiliului local. Este vorba de construirea unui Centru de zi, la care 
persoanele vârstnice sunt aduse sau vin singure până la acest centru și derulează activități pe 
toată perioada zilei. Tot ceea ce ține de socializare, tratamente medicale minore, kinetoterapie, 
masaj, jocuri, seră, gradină agricolă, minicinematograf, activități artistice. Diverse activități care 
să le ocupe ziua. Vor fi preluați dimineața cu un microbuz care face parte din proiect, sau vor fi 
aduși de familie. Acolo vor desfășura activități sub supraveghere, chiar și de natură psihologică, 
într-un cadru autorizat cu personal calificat. Inclusiv masă de prânz vor avea acolo. 
  D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Centrul va fi luat în subordinea Ministerului 
Învățământului sau în subordinea Direcției de Asistență socială? 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  În subordinea Direcției din cadrul 
Primăriei  Municipiului Fălticeni. Va fi în subordinea noastră. Valoarea proiectului este destul de 
consistentă, 114 miliarde lei, bani din PNRR. 
  D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Am înțeles. Mulțumesc. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vedeți aici, sunt cam tot ce vă 

spuneam: spațiu servicii medicale, spațiu recuperări medicale, reabilitare fizică, fizioterapie, 

cabinet consiliere psihosocială și juridică, spațiu multifuncțional de petrecere a timpului liber, 

spațiu dedicat îngrijirii la domiciliu. Va fi și o echipă care se va deplasa la domiciliu. 

   D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Plus voluntariat, am citit acolo. Cine vrea 

voluntariat cu bătrânii pentru terapie, se poate înscrie.  

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sigur că da. Munca de voluntariat 

este foarte prezentă în toate țările europene. 

   Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea listei de priorităţi întocmită în vederea repartizarii locuinţelor pentru tineri 
destinate închirierii din Municipiul Fălticeni, aprobată prin HCL nr. 27/28.02.2019 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: După îndelungi discuții cu cei de la 
ANL, cu blocul terminat în decembrie, suntem la sfârșitul lui iunie și abia acum putem vorbi de 
proces-verbal de recepție, din motive extrem de birocratice. Urmează să hotărâm și această 
listă a priorităților, cu cei care vor semna contracte de închiriere cu 1 august. Suntem pe 29 
iunie, trebuie un termen de 7 zile pentru eventuale contestații, trebuie să acordăm acest termen. 
Apoi cele 20 de familii vor putea intra în locuințe, care sunt la cheie, cu excepția mobilierului. Cu 
centrală proprie fiecare unitate locativă, cu branșament apă, canalizare, gaz, curent. Toate sunt 
pe locații. Am și plătit facturi până acum la ele. Ne bucurăm că am reușit și de la 1 august vor 
intra în posesie. Pe lista de priorități veche mai existau 17 persoane. Am mai completat încă trei 
persoane, care au avut cel mai mare punctaj din solicitările celelalte. Urmează, să stabilim 
ulterior o nouă listă de priorități, cu dosarele care au venit în ultima vreme. Dar asta, o vom 
discuta într-o ședință de Consiliu Local, ulterioară. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. Dl. cons. local 

Haidău Petrică Răzvan și dna cons. local Amarie Mariana nu și-au exercitat dreptul de vot. 

  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 referitoare la aprobarea contractării unei 
finananțări rambursabile interne în valoare maxima de 19.955.933 lei și aprobarea 
garantării creditului din venituri proprii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de proiectul pe care îl avem în 
derulare. Am făcut economii la anumite capitole și sumele disponibile care ne-au rămas le 
distribuim la investițiile pe care le avem. La Sala de sport au rămas 1,8 mil lei, pentru că atât 
reușim să cheltuim, din discuțiile avute cu constructorul. Investiția este mare și durează pe 
parcursul a doi ani și nu are rost să blocăm jumătate din sumă. Prin urmare, ducem banii, 
pentru că deja sunt aprobați, la Parcul Prefecturii, pentru că este cel mai rapid obiectiv care se 
finalizează. Cam într-o lună este gata. Acoperim integral investiția. La fel, reabilitare sistem 
iluminat public, care are nevoie de cofinanțări și construirea grădiniței de pe strada Dragoslav, 
pe care o finalizăm anul acesta. Acoperim investițiile urgente și relocăm banii necesari astfel 
încât, să îi folosim până la data stabilită de finanțatori, BCR în cazul acesta, pentru a nu plăti 
comisioane suplimentare. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan -- președinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 15 
voturi „pentru”. 
  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare maximă de 
25.552.000 lei și aprobarea garantării creditului din venituri proprii- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de creditul pe care  l-am 

votat la începutul anului. Am diminuat valoarea, cu 10 milioane de lei, pentru că am făcut 

economie la licitație. Nu are rost să împrumutăm 100 miliarde, dacă nu ne sunt necesari.  

Diminuăm valoarea creditului și abrogăm creditul inițial, care avea valoarea de 34 milioane lei. 

            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
D-nul consilier local. Jr. Murariu George-Bogdan - președinte comisia economică: 

Aviz favorabil. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință: Intervenții? 



            Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobatîn unanimitate, respectiv cu 15 

voturi „pentru”.  

             D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte de ședință declară ședința închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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